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In aplicarea art. 225, in. (2) din Ordonan^a de Urgen^a nr. 57/2019 privind

Codul administrate, prezint acest raport anual de activltate, spre a fl facut

public prin grija secretarului general al Municipiului Bucuresti.

Tn urma alegerii mele in functia de consilier general, pe lista PSD, in cadrul

alegerilor locale din 27 septembrie 2020, am depus juramantul pe data de

21 decembrie anul trecut.

Men îonez ca anterior alegerii mele in functia de consilier general, am

ocupat functia manager imbunatajire procese Tn cadrul Companiei

Municipale Termoenergetica Bucuresti SA, func îe pe care o ocup si Tn

prezent.

In calitate de consilier general, conform Hotararii nr. 402 din 21.12.2020

pentru completarea Anexei nr. 2 a HCGMB nr. 384 din 02.12.2020, fac parte

din trei comisii de specialitate ale Consiliului General al Municipiului

Bucuresti:

1. Comisia de ecologie si protec îa mediului,

2. Comisia de transporturi si infrastructure urbana,

3. Comisia pentru utilitati publice.



In cadrul acestor trei comisii, am luat parte la dezbaterile privind
proiectele de hotarare ce urmau a fi puse pe ordinea de zi a plenului
Consiliului General al Municipiului Bucuresti.

Este vorba despre proiecte ce, potrivit specificului, trebuiau sa ob îna
avizul comisiilor de specialitate respective. Proiecte privind protects
mediului, infrastructure de transport a orasului si serviciile de interes
public pe care Primaria Municipiului Bucuresti le asigura cetat;enilor.

Tn ceea ce priveste participarea la sedinjele Consiliului General al
Municipiului Bucuresti (CGMB):

• Am participat, la toate sedin^ele ordinare ale CGMB, Tn perioada 21
decembrie 2020 - 27 decembrie 2021, fizic sau in format on-line, in functie
de condtyiHe impuse de contextul pandemic si de catre Executivul Primariei
Municipiului Bucuresti.

• De asemenea, am participat la toate sedin^ele celor trei comisii de
specialitate din care fac parte.

• Am participat la majoritatea sedin^elor extraordinare si de indata ale
CGMB, in perioada 21 decembrie 2020 - 27 decembrie 2021.

Am absentat doar la acele ̂ edin^e extraordinare si de Tndata in cazul carora
grupul consilierilor generali PSD a decis sa absenteze, exprimandu î,
astfel, public dezacordul fa^a de proiectele aflate pe ordinea de zi ori
de modul de organizare a sedin^elor respective.



PSD

- Am luat cuvantul in cadrul comisiilor de specialitate Tn care activez.
Luarile mele de politic s-au referit la problematica de mediu, la
infrastructura Municipiului Bucuresti, dar Tn special am avut puncte de
vedere Tn legatura cu ce doua servfcif publice esenfiale pe care Consiliul
General al Municipiului Bucuresti si Primaria Capitalei le au Tn atributiile
lor.

Am subliniat faptul ca subfinantarea transportului public si a termoficarfi
de catre actualul executiv due la scaderea calita^ii acestor servlcii publice
esen^iale $i, Implicit, la deteriorarea calita^ii vie^ii ceta^enilor.
M-am exprimat Tmpotriva cresterii tarifelor la aceste servlcii publice
esentiale, deoarece Tn definitia legal! a serviciului public este inclus
elementul de accesibilitate pentru populate.

Activitatea administrative!:

Tn calitate de consilier general, reprezentant al ceta^enilor in administratia
public! locala, alaturi de colegii din grupul consilierilor PSD din cadrul
CGMB, am depus peste 40 de amendamente la proiectul de buget pe anul
2021.

Aceste amendamente au vizat domeniul sanatatii, pentru combaterea
efectelor pandemiei de SARS-COV-2, domeniul asistentei sociale, privind
achitarea integral si la timp a stimulentelor pentru persoanele cu
dizabilita^i - institute prin hotarari ale CGMB Tn mandatul trecut si
Tnjumata^ite sau acordate cu Tntarziere de catre actualul Executiv, on
finalizarea blocului de tocuin^e sociale din Prelungirea Ghencea - construit
si el Tn timpul administratiei trecute.



De asemenea, amendamentele noastre, ale grupului de consilieri generali
PSD, au mai vizat domeniile educa îei, infrastructure, intretinerea §i
reabilitarea spa îilor verzi, calftatii aerului, protec îei mediului,
dezinfectfei, dezinsectiei si deratizarii $i functfonarii instituyilor publice
din subordinea CGMB.

0 men îune speciala merita amendamentele PSD ce au vizat cele doua
servicii publice esentfale ale ora$ului pe care Primaria Municipiului
Bucure$ti le are Tn atribu îi - transportul public $i termoficarea.
Am Tncercat, prin aceste amendamente, sa corectam proiectul
Executivului, care subfinan^a grav transportul public si termoficarea. Din
pacate, efectele grave ale acestei subfinan^ari sunt resim îte si astazi de
catre bucure$teni $i de catre miile de salariati din cadrul STB SA si
Companiei Municipale Termoenergetica.

In incercarea de a Tndrepta erorile Executivului, printre care subfinan^area
transportului public 51 a termoficarii, am solicitat, alaturi de colegii mei
din grupul PSD, men înerea continuita îi 51" a unui nivel de calitate Tn
conformitate cu prevederile legate privind serviclile publice .

Tn scopul asigurarii continuita îi si a altor servicii publice, grupul
consilierilor generali PSD a convocat $edinte extraordinare ale CGMB $i a
inî iat proiecte de hotarare ce vizau: alocarea de fonduri si demararea unor
investî ii pentru spitalele aflate Tn administrarea Municipalita îi,
demararea urgenta a dezinfec îei, dezinsectiei si deratizarii, respectarea
drepturilor persoanelor cu dizabilita î, finalizarea blocului de locuin^e
sociale din Prelungirea Ghencea, continuarea proiectelor de investtyii
demarate Tn perioada 2016-2020 si asigurarea egalita îi de tratament
pentru toate cele sase prirnarii de sector.


